
A-School for Tomorrow 
The HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School is a non-profit making 

co-educational English medium school under the Direct Subsidy Scheme (DSS) which began 

operations in September 2006. We are a through-train primary and secondary school which 

places great emphasis on 3 literacies (Chinese, English and IT) and is committed to the tradition 

and educational belief of the Hong Kong Baptist University in educating the ‘whole person’.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

誠聘以下職位:- 
 

替假保安員 
 

 負責校園保安及處理突發事件 
 執行校方所指派的工作 
 1 年相關工作經驗，有顧客服務或學校經驗者優先考慮 
 良好粵語及溝通能力 
 懂讀寫中文以及閱讀普通英文 
 需持有保安人員許可證 
 每月工作約 14天，每天工作 12 小時，需輪班 

 
 

 

應徵信及履歷表請電郵到 hr@hkbuas.edu.hk 或寄新界沙田石門安睦里 6 號香港

浸會大學附屬學校王錦輝中小學人力資源部收。  

 

(申請人所提供的資料將予保密及只作招聘用途) 
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